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ادعای عجیب سردار دورسون:
فنرباغچه هر وقت بخواهد من و 

کارتال آنجا هستیم

مهاجم تیم فوتبال پرسپولیس در مصاحبه اخیر 
خود مدعی شد هر زمان باشگاه فنرباغچه بخواهد 
او به همراه اسماعیل کارتال راهی این تیم می شود!
به گزارش خبرنگار مهر، سردار دورسون مهاجم 
 Byaz Tv ترکیه ای پرسپولیس در گفتگو با شبکه
درباره سوپرلیگ ترکیه گفت: به هر حال رقابت های 
خیلی مهمی است و من هم به عنوان کسی که 
فوتبال کشورش را همیشه دنبال کرده است بازی ها 

را دیدم.
او که در دوران سرمربیگری اسماعیل کارتال در 
فنرباغچه در لیست بازیکنان این تیم حضور داشت 
درباره قهرمانی گالاتاسرای در فصل جاری افزود: 
همیشه  من  نرسید.  جام  به  فنرباغچه  متأسفم 
خودم را طرفدار این تیم می دانم. فنرباغچه امسال 
طوری بازی نکرد که قهرمان شود. فکر می کنم باید 
یک چیزهایی تغییر کند تا دوباره این تیم موفق 

شود.
صحبت های سردار دورسون در این گفتگو زمانی 
احتمال  درباره  او  از  مجری  که  می شود  جالب 
بازگشت به فنرباغچه همراه با اسماعیل کارتال می 
پرسد. دورسون در پاسخ بدون مکث به این پرسش 
عنوان کرد: من هرگز به پیشنهاد فنرباغچه »نه« 
نمی گویم. هم من و هم احتمالاً اسماعیل کارتال 
هم چنین تصمیمی می گیرد. هر لحظه فنرباغچه 

بخواهد همان موقع آنجا خواهیم بود.
مهاجم پرسپولیس در حالی چنین صحبت هایی 
را مطرح کرده است که هم او و هم کارتال یک فصل 

دیگر با سرخپوشان پایتخت قرارداد دارند.

افشاگری سروش رفیعی از اختلاف 
با کنعانی زادگان!

سروش رفیعی در مورد ارتباطش با سه بازیکن 
پرسپولیس صحبت کرد.

شایعات  فصل  این  در  خبرآنلاین؛  گزارش  به 
زیادی پیرامون بازیکنان تیم پرسپولیس و ارتباط 
آنها با یکدیگر وجود داشته و حتی شایعاتی درباره 
مجازی  فضای  در  نیز  باهم  آنها  شدید  اختلاف 
منتشر شده است. در این بین سروش رفیعی با 
توجه به ارتباطش با فرد متمول، بیشتر از سایرین 
اتهام ایجاد تفرقه در تیم را متوجه خود دیده اما 
او می گوید با دو کاپیتان پرسپولیس ارتباط خیلی 

خوبی دارد.
رفیعی در این باره میگوید: می گویند سروش باند 
دارد و در تصمیمات دخالت می کند. یک نام که 
بیاورم، وجود  کارتال می توانم  اسماعیل  نام  کنار 
فردی نظیر افشین پیروانی و کریم باقری است. 
یکی از اصلی ترین دلایل در جمع کردن تیم حضور 
این افراد است. مگر آنها الان در تیم حضور ندارند؟ 
مگر وحید امیری و امید عالیشاه در تیم حضور 
ندارند؟ آیا واقعا همه این دوستان )پیروانی و کریم 
پرسپولیس  از  مهمتر  برایشان  سروش  باقری(، 
است؟ یعنی آنقدر تجربه ندارند بدانند در تیم دو 

دستگی هست؟
او در پاسخ به این سوال که آیا با عالیشاه صحبت 
می کند؟ اظهار داشت: بله همین دیروز صحبت 
گفت  نیامدی  تمرین  هستی  کجا  گفتم  کردم. 
شمال هستم. وحید هم جزء دوستان صمیمی من 
است که حتی در مورد چیزهای غیر فوتبالی هم با 

او مشورت می کنم.  
رفیعی درباره ارتباطش با کنعانی هم توضیح 
الان  اما  هستیم  عالی  کنعانی  حسین  با  داد: 
خودمان  به  دلیلش  اما  هستیم  شکرآب  کمی 
ربط دارد. یعنی رفاقتی است. در تمرین کنار هم 
قوی تمرین می کنیم و در بازی بارها او را تشویق 
کردم. بعد از بازی سپاهان به خاطر یک حرف 
از او دلخورم و به وقتش با او صحبت می کنم. 
مقداری کدورت بین ما هست اما به هیچ عنوان 
نمی گذارم و مطمئنم حسین هم نمی گذارد به 

تیم آسیب بخورد.

نگاهی به هفته ماقبل پایانی لیگ برتر

تلاش برای کسب سهمیه و فرار از 
سقوط

پایانی(  )ماقبل  بیست ونهم  هفته  دیدارهای 
که  می شود  برگزار  حالی  در  فوتبال  برتر  لیگ 
تکلیف قهرمان مشخص شده، اما رقابت برای 
کسب سهمیه پلی آف لیگ نخبگان و همچنین 

رهایی از سقوط، همچنان داغ است.
به گزارش ایرنا، لیگ بیست وچهارم در حالی به 
ایستگاه های پایانی رسیده که تراکتور توانست با 
شایستگی عنوان قهرمانی خود را هفته گذشته با 
برتری قاطع مقابل شمس آذر قطعی کرده و به 

سال ها انتظار هوادارانش پایان دهد.
تی تی ها که از ابتدای سال با جذب بازیکنان 
بازیکنان  همچنین  استخدام  و  داخلی  مطرح 
تاثیرگذار خارجی و البته آوردن دراگان اسکوچیچ، 
در  دادند،  نشان  مدعی  یک  قواره  در  را  خود 
نهایت برای نخستین بار قهرمانی را به نام خود 

سند زدند.
اما  جام حک شد،  روی  تراکتور  نام  هرچند 
رقابت برای کسب سهمیه پلی آف لیگ قهرمانان 
آسیا با توجه به شکست خانگی هفته گذشته 

سپاهان، داغ شده است.
اکنون طلایی پوشان دیار زاینده رود که با وجود 
هزینه های بالا بازهم نتوانستند قهرمان شوند، با 
۵۶ امتیاز در رتبه دوم قرار دارند و پرسپولیس 
با ۵۴ امتیاز سوم است. هر تیمی که در این 
دوهفته عملکرد بهتری داشته باشد و در نهایت 
راهی  کند،  خود  آن  از  را  نایب قهرمانی  عنوان 

پلی آف لیگ نخبگان خواهد شد.
کرده  سقوط  تیم  مهمان  پنجشنبه  سپاهان 
استقلال  از  پایانی  هفته  در  و  است  هوادار 
تهران پذیرایی می کند؛ استقلالی که این روزها 
نشان  متفاوتی  تیم  جباری  مجتبی  هدایت  با 

می دهد.
از سوی دیگر پرسپولیس پنجشنبه کار سختی 
در خرم آباد مقابل خیبر دارد و در هفته پایانی 

هم میزبان هوادار است.
به نظر می رسد این خیبر و در نهایت استقلال 
هستند که در نهایت تکلیف تیم نایب قهرمان و 

مسافر لیگ نخبگان را مشخص می کنند.
از سوی دیگر در انتهای جدول، هوادار سقوط 
کرده و نساجی نیز ۹۹ درصد راهی لیگ یک 
نماینده  برای  معجزه ای  اینکه  مگر  می شود، 

قائمشهر صورت بگیرد.
نساجی این هفته مهمان تیم قهرمان تراکتور 
است و باید به برتری برسد و حتی تساوی نیز 
آنها را به یک دسته پایین تر می برد؛ بعید به نظر 
می رسد که نساجی توانایی برتری مقابل تراکتور 
را داشته باشد. همچنین نساجی در هفته پایانی 

نیز میزبان ذوب آهن است.
دیگر تیمی که کمی خطر سقوط را احساس 
امتیاز  پنج  که  است  مس رفسنجان  می کند، 
بیشتر از نساجی دارد. فرض بر اینکه نساجی 
هر دو بازی را ببرد که کمی بعید است، مس 
حتی با کسب یک امتیاز از دو دیدار باقی مانده، 
بقای خود را قطعی می کند. پس به نظر می رسد 
نساجی باید در انتظار معجزه باشد، چراکه روی 

کاغذ و علم فوتبال، شانسی نخواهد داشت.
باید منتظر دیدارهای پنجشنبه و البته هفته 
پایانی باشیم تا لیگ برتر ایران، نماینده خود در 
پلی آف لیگ قهرمانان و البته دومین تیم سقوط 

کننده را بشناسد.

سردار مهم ترین عامل قهرمانی 
الاهلی

عربی  روزنامه ای  نوشته  به  آزمون  سردار 
بیشرین نقش را در قهرمانی شباب الاهلی در 

فصل جاری لیگ فوتبال امارات داشت.
به گزارش ایسنا، شباب الاهلی با اقتدار عنوان 
را به دست  امارات  قهرمانی فصل جاری لیگ 
آورد. این تیم اماراتی با ۵۶ امتیاز در صدر جدول 
رده بندی قرار دارد؛ آن هم در حالی که تیم دوم، 
الشارجه، با یازده امتیاز کمتر در رده دوم جای 
دارد و به این ترتیب قهرمانی شباب الاهلی سه 
هفته قبل از پایان لیگ امارات قطعی شده است.
گزارشی  در   masralyoum عربی  روزنامه 
به عوامل قهرمانی شباب الاهلی پرداخت. این 
روزنامه بعد از عملکرد بسیار خوب مدیریت 
سرشناس  بازیکنان  جذب  در  الاهلی  باشگاه 
تاثیرگذارترین  عنوان  به  آزمون  سردار  از 
عامل قهرمانی شباب الاهلی سخن نام برد و 
حضور  با  الاهلی  شباب  حمله  »خط  نوشت: 
سردار آزمون توانست عملکرد بسیار خوبی را 
از خود نشان دهد. این مهاجم ایرانی با زدن 
یازده گل بهترین گلزن تیمش در فصل جاری 
الاهلی  شباب  درباره  مهم  نکته  است.  بوده 
بازیکن  چهار  آزمون  سردار  بر  علاوه  اینکه 
دیگر تیم هم توانستند شش گل بزنند که این 
بازیکنان عبارتند از سعید عزت اللهی، کارتابیا، 
مونس دبور و لیما. این نشان می دهد که تیم 
و  کرده  کار  خوب  بسیار  هجومی  کارهای  در 
درخشش خط حمله باعث شده است، این تیم 

با شایستگی قهرمان شود.«
»شباب  است:  آمده  گزارش  این  ادامه  در 
الاهلی با ۵۱ گل بهترین خط حمله را در اختیار 
به  با ۱۸ گل خورده  تیم  این  داشت. همچنین 
تا  را  لیگ  دفاعی  خط  بهترین  الشارجه  همراه 
اینجای فصل در اختیار دارند. شباب الاهلی در 
۲۳ بازی تنها یک بار شکست خورد این در حالی 
است که تیم دوم، الشارجه، شش بار بازی را به 

حریفان واگذار کرده است.«
فصل  در  آزمون  سردار  و  عزت اللهی  سعید 
نمایش  امارات  لیگ  در  حضورشان  نخست 
می شود  پیش بینی  و  داشته اند  درخشانی 

حضورشان در این رقابت ها ادامه داشته باشد.

اهالی  این روزها حتما همه  به گزارش ورزش سه، 
دو  بین  آمده  وجود  به  اختلافات  جریان  در  ورزش 
تکواندوکار زن ایران که کمتر از یک سال قبل ستاره های 
ورزش ایران در المپیک پاریس لقب گرفتند، هستند. 
اختلافاتی که پای وزیر ورزش را هم به ماجرا باز کرده 
و روز گذشته دنیامالی در جلسه ای غیرمعمول با ناهید 
کیانی نایب قهرمان تکواندوی المپیک دیدار کرده است. 
تکواندو  فدراسیون  رئیس  ساعی  هادی  که  البته 
این  "ورزش سه"  با  قبل خود  روز  در مصاحبه چند 
اختلافات را دروغ محض دانسته و آن را به دشمنان 
فدراسیون ربط داده، اما چیزی که مشخص است مبینا 
نعمت زاده و ناهید کیانی اصلا رابطه صمیمی با هم 
ندارند و با توجه به قرار گرفتن در یک وزن حالا این 

رقابت باعث چالش بیشتر بین آن ها می شود.
 اختلافاتِ پیش از المپیک، سر باز کرد

شاید از همان زمانی که دو مربی برای دو تکواندوکار 
دختر ایران در المپیک در صندلی کوچ نشستند و نفر 
دیگر از روی سکو کار را دنبال می کرد، می شد فهمید 

که اختلافات در تیم ملی تکواندوی زنان موج می زند. 
اما نتیجه و خروجی کار طوری بود که کمتر کسی 
یک  با کسب  و  رفت  اختلافات  و  حواشی  این  سراغ 
نتیجه تاریخی که مدال نقره ناهید کیانی و برنز مبینا 
نعمت زاده را رقم زد، کسی به این حواشی دامن نزد. با 
این حال چند ماه بیشتر طول نکشید تا اختلافات قبل 
از المپیک، بار دیگر خودش را نشان دهد. مینو مداح 
که به واسطه نتیجه درخشان در المپیک در جایگاه خود 
تثبیت شده بود، به خاطر اختلاف با هادی ساعی رئیس 
مربی  که  ساعی  مهروز  خواهرش  البته  و  فدراسیون 
تیم ملی بود، اردوی تیم ملی را ترک کرد و این شروع 
رسانه ای شدن اختلافات در تیم ملی تکواندوی زنان 
بود. با اینکه چند ماه از این ماجرا گذشته، اما فدراسیون 
به طور رسمی جانشین مداح را معرفی نکرده و این مربی 

هم اعلام کرده حاضر نیست با هادی ساعی کار کند.
 تغییر وزن مبینا، چالش جدی و بزرگ

اما در کنار اختلافات به وجود آمده در کادرفنی و 
جدایی مینو مداح که در واقع مربی اختصاصی ناهید 
کیانی محسوب می شد و قدرت گرفتن مهروز ساعی که 
مربی اختصاصی مبینا نعمت زاده بود، یک تغییر وزن 
هم به حواشی قبلی اضافه کرد. مبینا نعمت زاده اعلام 
کرد دیگر نمی تواند در وزن ۴۹- کیلوگرم مبارزه کند و 
به یک وزن بالاتر پای می گذارد، یعنی وزن ۵7- کیلوگرم 
المپیکی که ناهید کیانی در آن نایب قهرمان پاریس 
۲0۲۴ شد. اولین رویارویی این دو تکواندوکار در وزن 
جدید در لیگ برتر بود که با پیروزی مبینا نعمت زاده 

همراه شد. سپس ناهید کیانی برای دومین بار در جام 
ریاست فدراسیون جهانی تکواندو مقابل رقیب جدیدش 
شکست خورد. این بار اما ناهید کیانی با عصبانیت 
شیاپچانگ را ترک کرد و برخلاف روال معمول بعد از 
مبارزه با حریف خود دست نداد. البته که این اتفاق در 
نهایت در کنار میدان مبارزه و با اصرار مبینا نعمت زاده 
به شکلی کاملا سرد و غیرمعمول رقم خورد. حالا این 
دو تکواندوکار هر چند می توانند در مسابقات مختلف 
در اوزان ۵۳- و ۵7- کیلو دو نماینده ایران باشند، اما 
در نهایت برای بازی های آسیایی ۲0۲۶ ناگویا و المپیک 
المپیکی تلاش  باید در یک وزن  آنجلس  ۲0۲۸ لس 

کنند.
ناهید کیانی که ارزشمندترین مدال های زندگی اش 
از جمله طلای جهان و نقره المپیک را کنار مینو مداح 
کسب کرده، حالا با جدایی این مربی، شرایط متفاوتی 

را تجربه می کند.

 وزیر ورزش هم به ماجرا ورود کرد
دیروز بعد از اینکه هادی ساعی به طور کلی اختلاف 
بین ناهید کیانی و مبینا نعمت زاده را رد کرده بود، 
وزارت ورزش و جوانان در خبری اعلام کرد ناهید 
کیانی با احمد دنیامالی وزیر ورزش و جوانان دیدار 
کرده است. با اینکه جزئیاتی از محتوای صحبت های 
اینطور به نظر  اما  رد و بدل شده، منتشر نشده، 
می رسد ناهید کیانی که بعد از جدایی مینو مداح 
خودش را در تیم ملی تنها می بیند، به وزیر ورزش 
پناه برده و از او خواسته به اتفاقات اخیر ورود کند. 
کیانی حتی در مصاحبه ای کوتاه بعد از این جلسه 
ناداوری  را  نعمت زاده  مقابل  خود  شکست  دلیل 

عنوان کرده است.
روز گذشته وزیر ورزش با ناهید کیانی در خصوص 
حواشی اخیر جلسه ای برگزار کرد که باید دید نتیجه 

آن بازگشت آرامش به تیم ملی تکواندو است یا خیر.

 دو پادشاه در یک اقلیم نمی گنجند!
شاید استثناهایی مثل ماجرای رقابت بین حسن 
یزدانی و کامران قاسمپور هم وجود داشته باشد، 
اما به نظر می رسد حداقل در تکواندوی زنان "دو 
پادشاه در یک اقلیم نمی گنجند". یزدانی و قاسمپور 
که سال هاست با یکدیگر هم وزن هستند، به واسطه 
همشهری بودن و رفاقت قدیمی هیچ وقت با یکدیگر 
اختلاف علنی پیدا نکردند و حتی در صورت مبارزه 
رودررو هم همه چیز در اوج احترام پیش رفت. اما 
در تیم ملی تکواندوی زنان گویا ماجرا اینطور پیش 
ایجاد یک فضای  نمی رود و اختلافات جدی اجازه 
راه  حال  هر  به  نمی دهد.  را  دوستانه  و  صمیمی 
طولانی پیش روی ناهید کیانی و مبینا نعمت زاده تا 
المپیک ۲0۲۸ لس آنجلس پیش روی آن هاست و 
فدراسیون تکواندو باید سعی کند در فضایی برابر این 

ماجرا را مدیریت کند.

در فصل کابوس وار استقلال، حضور درخشان اندونگ در خط 
میانی تنها نقطه روشن تیم بود، اما حالا آینده مدیریت این تیم در 

هاله ای از ابهام قرار دارد.
و  حساس  برهه  یک  در  استقلال  خبرآنلاین؛  گزارش  به 
سرنوشت ساز قرار دارد که کوچکترین اشتباهی ممکن است منجر به 
از دست رفتن قهرمانی در جام حذفی شود. جامی که تصاحب آن 
به طور قطع تمام ناکامی های فصل را از ذهن هواداران این باشگاه 
پاک خواهد کرد. نکته عجیب اما این است که حالا که استقلال با 
مجتبی جباری به ساحل آرامشی رسیده هیئت مدیره این تیم رفتار 

عجیب و غریبی از خودش نشان داده است.
اندونگ با ارسال اخطار رسمی، خواستار دریافت مطالباتش شده 
و تهدید کرده در صورت عدم پرداخت، قراردادش را یک طرفه فسخ 
می کند. در این بین، فایل صوتی جنجالی علیرضا اسدی، عضو 
هیات مدیره استقلال، که در آن اندونگ را "عددی نمی داند" و رقم 
پیشنهادی او را "غیرمنطقی" خوانده، موجی از واکنش و نگرانی 
در بین هواداران به راه انداخته است. هنوز باشگاه استقلال به این 
اظهارات واکنشی نشان نداده، اما در آستانه فصل جدید، چنین 
حواشی ای می تواند برنامه ریزی برای بستن یک تیم قدرتمند را با 

چالش جدی مواجه کند.
اندونگ ۲0 میلیارد هم نمی ارزد!  

در روزهایی که بازیکنانی مانند زبیر نیک نفس و آرش رضاوند 
استقلال روی دوش  بار خط هافبک  ندارند،  بالایی  فنی  کیفیت 
اندونگ است و این بازیکن بین هواداران استقلال محبوبیت بالایی 
دارد. قرارداد اندونگ با استقلال در پایان فصل به اتمام می رسد و 
این بازیکن می تواند به راحتی از استقلال جدا شود. در این شرایط 
درخواست  خود  محبوب  باشگاه  مدیریت  از  استقلال  هواداران 
تمدید قرارداد این بازیکن را کرده اند. در این بین مدیران استقلال 
مذاکرات اولیه خود برای تمدید قرارداد اندونگ را انجام داده اند اما 
ظاهرا این بازیکن به همراه ایجنت خود درخواست مالی سنگینی از 
مدیران استقلال داشته است. وویس لو رفته از علیرضا اسدی، عضو 
هیات مدیره استقلال جنجال ها را بیشتر کرد. اسدی در قسمتی از 

این وویس به ماجرای اندونگ می پردازد و می گوید:
“اندونگ از ما ۱۳0 میلیارد تومان درخواست داشته است. ایجنت 

او یک دلال است. اندونگ ۲0 میلیارد هم ارزش ندارد”.
این اظهار نظر در مورد اندونگ به شدت هواداران استقلال را 
عصبانی کرده و اسدی شدیدا تحت فشار قرار گرفته است. گفتنی 
است اسدی یکی از اعضای هیات مدیره استقلال است که نمی خواهد 

والتر ماتزاری به ایران بیاید و هدایت آبی های تهران را قبول کند.
دیس بک تاجرنیا!

در واکنش به این موضوع، علی تاجرنیا رئیس هیئت مدیره باشگاه 
استقلال با انتشار پستی در صفحه شخصی خود در شبکه اجتماعی 
ایکس )توئیتر سابق(، به نوعی از دیدیه اندونگ حمایت کرد. او با 
بازنشر پوستر رسمی زمان پیوستن اندونگ به استقلال، متنی به دو 
زبان فارسی و انگلیسی منتشر کرد و نوشت: »قدر این مرد و دیگر 
بازیکنان بزرگ استقلال را می دانیم«. این اقدام تاجرنیا، نشانه ای از 
موضع متفاوت او نسبت به دیدگاه های مطرح شده در فایل صوتی 
منتسب به اسدی است و نشان می دهد که وحدت نظر کاملی میان 

اعضای هیئت مدیره در خصوص برخی موضوعات کلیدی وجود 
ندارد.  دقایقی پس از پست حمایتی تاجرنیا، باشگاه استقلال نیز 
با انتشار بیانیه ای رسمی تلاش کرد تا موضع خود را شفاف کند. در 
این بیانیه آمده است که تصمیمات مهم باشگاه، صرفاً بر پایه تعامل 
ارکان رسمی باشگاه و با رعایت فرآیندهای قانونی گرفته می شود و 
مواضع رسمی تنها از طریق رسانه های رسمی باشگاه اطلاع رسانی 
خواهد شد. این موضع گیری به نوعی فاصله گذاری رسمی باشگاه با 
صحبت های اسدی بود و نشان داد که اظهار نظرهای فردی اعضای 
باشگاه  نهایی  بازتاب دهنده تصمیم جمعی و  الزاماً  هیئت مدیره، 
میان  در  دیدگاه ها  بیانگر شکاف  اتفاقات  این  نیستند. مجموعه 
مدیران باشگاه استقلال و اهمیت مدیریت بهتر فضای رسانه ای 

پیرامون این تیم پرطرفدار است.
نظری جویباری لبه تیغ!

انتقادات  با  استقلال  مدیرعامل  جویباری  نظری  علی  عملکرد 
جدی روبرو شده است. وضعیت نومیدکننده آبی ها در لیگ و 
شکست های پی در پی در کنار یک انتخاب پوچ به نام بوژوویچ 
نظری را در منگنه قرار داده و بسیاری از هواداران استقلال به او 
انتقادات فراوانی دارند. از سوی دیگر گفته می شود که او با علی 
تاجرنیا رئیس هیات مدیره باشگاه و نماینده تام الاختیار هولدینگ 
در استقلال اختلاف نظر دارد و همین شمارش معکوس را برای 
خداحافظی زودهنگام او با صندلی مدیریت را آغاز کرده. گفته می 
شود که در پایان فصل علی نظری جویباری از استقلال خداحافظی 

خواهد کرد و یک مدیرعامل جدید جایگزین وی می شود.
علی خطیر و مصطفی آجورلو، از اعضای سابق کادر مدیریتی 
با علی نظری جویباری،  از گزینه های لیست جایگزینی  استقلال 

مدیرعامل فعلی تیم هستند.  
اگرچه خطیر از شانس بیشتری برای کسب این سمت برخوردار 
است اما باید ببینیم که در هفته آینده یا اواخر فصل این تحولات به 

چه صورت رقم می خورد؟ 

کشیده شدن حواشی تکواندوی زنان به اتاق وزیر

ناهید - مبینا، این رقابت نیست جنگ علنی است!
حواشی تیم ملی تکواندوی زنان این روزها تا جایی پیش رفته که پای وزیر ورزش را هم وسط کشیده است.

جنگ داخلی در قلعه آبی ها؛ دو نام آشنا پشت در مدیریت استقلال!اختلافات علنی شد

وز گذشته 
وزیر ورزش با 

ناهید کیانی 
در خصوص 

حواشی اخیر 
جلسه ای برگزار 

کرد که باید 
دید نتیجه آن 

بازگشت آرامش 
به تیم ملی 

تکواندو است 
یا خیر

تیم ملی بسکتبال ایران در چالشی جدید با کادر فنی، سیستم و شیوه ای جدید، خود 
را برای رقابت های بسکتبال کاپ آسیا آماده می کند، رویدادی که می تواند نقطه آغازی 

برای این رشته باشد.
به گزارش ایرنا، رقابت های بسکتبال کاپ آسیا ۲0۲۵ عربستان در شرایطی از ۱۴ تا 
۲۶ مرداد سال جاری در جده برگزار خواهد شد که تیم ملی ایران با شرایطی متفاوت و 
نسلی تازه پا به این میدان می گذارد؛ میدانی که بسیاری از هواداران بسکتبال امیدوارند 
با موفقیت ملی پوشان کشورمان همراه باشد هرچند حضور در جمع ۴ تیم پایانی، هدف 

فدراسیون در این آوردگاه اعلام شده است.
طبق قرعه کشی انجام شده تیم ملی بسکتبال ایران در گروه B با تیم های ملی ژاپن، 
 C استرالیا، لبنان، کره جنوبی و قطر، در گروه A سوریه و گوام هم گروه است. در گروه
عربستان میزبان، چین، اردن و هند و در گروه D نیز نیوزیلند، فیلیپین، چین تایپه و عراق 
حضور دارند و باید دید شاگردان سوتیریس مانولوپولوس در این رویداد چه عملکردی را 
از خود به نمایش می گذارند. تیم ملی بسکتبال ایران پس از سال ها تکیه بر نسل طلایی 
خود، امروز در دوران تغییر و بازسازی قرار دارد. نسلی که با نام هایی چون حامد حدادی، 
صمد نیکخواه بهرامی، آرن داوودی و محمد جمشیدی و بسیاری از ستاره های بسکتبال 
ایران عجین شده و افتخاراتی چون قهرمانی در جام ملت های آسیا، حضور در المپیک و 
جام جهانی را هم در کارنامه دارد. حال این تیم با نسلی تازه و حضور چند بازیکن باتجربه 
مسیر تازه ای را در پیش گرفته است؛ دوره ای که می تواند نشان دهند امیدهای تازه برای 
بسکتبال ایران باشد به شرط آنکه در مسیر درست گام برداشته و نتایج قابل قبولی هم 
کسب کند. با خداحافظی برخی از ستارگان خوشنام و باسابقه بسکتبال ایران، این تیم 
چهره ای جوان تر به خود گرفته است. تیمی متشکل از بازیکنان جوان و جویای نام و البته 

چند چهره باتجربه. با توجه به عدم پشتوانه سازی در حد و معیارهای تیم ملی در سالیان 
گذشته باید قبول کرد نتایجی که در این مدت به دست آمده به هیچ عنوان رضایت مندی 
هواداران این رشته را به همراه نداشته، اما با وجود سپری شدن زمان و آزمون و خطاهایی 

که در این مدت شاهد بودیم، حالا می توان به تیم کنونی امیدوار بود.
بدون شک برای رسیدن به سکوهای اول و دوم آسیا راهی سخت و ناهموار پیش رو 
داریم چرا که رقابت  با تیم هایی مانند استرالیا )اول آسیا و هفتم جهان(، ژاپن )دوم آسیا و 
بیست ویکم جهان( و نیوزیلند )سوم آسیا و بیست ودوم جهان( کار آسانی نیست و باید در 
این خصوص تدبیری خاص اندیشید، هر چند تیم های دیگر از جمله لبنان نیز می توانند 

برای تیم ملی کشورمان دردسرساز باشند.
خداحافظی حامد حدادی هم در این میان کافی بود تا تیم ملی مجبور به تغییر سیستم 
شود؛ با همه این شرایط چاره ای جز عبور از این چالش برای تیم ملی بسکتبال ایران وجود 

نداشت و شاید عربستان آن میدانی باشد که مدت هاست در انتظارش هستیم.
از سویی دیگر عملکرد خوب و موفق بهنام یخچالی در رقابت های لیگ Pro A آلمان و 
نقش اثرگذار محمد امینی، ملی پوش و ستاره جوان ایرانی در تیم نانسی فرانسه به نوعی 
امیدها را زنده نگه می دارد. در این مدت اتفاق خوبی دیگری که باعث افزایش انگیزه ها شد 
به تغییر در ساختار دفاعی تیم ملی و کنترل توپ در جریان بازی معطوف می شود که 

بدون شک در روند بازی و کسب امتیاز تیم ملی بسکتبال ایران، اثر مثبتی دارد.
در نهایت اینکه تیم ملی بسکتبال ایران باید به روزهای خوب خود بازگردد، روزهایی که 
بسکتبال ایران در آسیا با اقتدار آقایی می کرد اما از آن روزهای خوب، سال ها می گذرد و 
همان طور که مسئولان فدراسیون بسکتبال بارها اعلام کرده اند هدف از حضور در کاپ 
آسیا رسیدن به جمع ۴ تیم پایانی است و باید دید آیا این مهم محقق خواهد شد یا خیر.

بسکتبال ایران در آستانه کاپ آسیا؛ پرانگیزه و پرامید

بازگشت چندباره ارونوف به تمرینات پرسپولیس
رئیس کمیته پزشکی پرسپولیس خبر از بازگشت دوباره اوستون ارونوف به تمرینات این تیم داد.

به گزارش خبرگزاری مهر، فرید زرینه در خصوص آخرین وضعیت اوستون ارونوف گفت: اوستون ارونوف 
امروز در تست های پزشکی شرکت کرد و آن ها را با موفقیت پشت سر گذاشت. به این ترتیب، از نظر 

پزشکی، آسیب دیدگی وی بهبود یافت و از روز سه شنبه در اختیار کادر فنی قرار خواهد داشت.

زرینه درباره شرایط این بازیکن برای بازگشت به میادین عنوان کرد: کادر پزشکی و فیزیوتراپیست تیم 
تلاش زیادی کردند تا این بازیکن، مصدومیت را هر چه زودتر پشت سر بگذارد. با توجه به نتیجه تست ها 
و موفقیت بازیکن در انجام آن ها این مهم انجام شد ولی درباره سایر مسائلی چون شرایط بازیکن، قاعدتا 

کادر فنی تصمیم می گیرد.


